
 
 

 

 

 
Protokoll NSFs ting 2025 

13.-15.Juni, 2025 
Scandic Fornebu 

 
1. Tingets åpning 

 
a) Minnetaler   

Tinget ble åpnet med at presidenten i Norges Skøyteforbund, Mona Adolfsen, holdt minnetale over sentrale 
personer i norsk skøytesport som hadde gått bort i løpet av siste tingperiode.  Tingforsamlingen mintes de 
avdøde med stillhet. 
 

b) Åpningstale fra NSFs president Mona Adolfsen 
 
Mona Adolfsen ønsket delegater, observatører og gjester velkommen til Skøytetinget 2025. 

 
Det har vært åtte spennende, morsomme, men også utfordrende og krevende år som skøytepresident. Nå er 
tiden inne for å overlate ledelsen av forbundet til noen andre. 
Jeg er helt sikker på at det kommer nye krefter som vil ta våre fantastiske idretter videre. 
Men for en avslutning det har vært – med et suksessfullt VM på hjemmebane – både sportslig og 
arrangementsmessig.  
Og ikke bare har vi hatt nok en suksess med hurtigløpsmesterskap. Vi har også for andre året gjennomført en 
svært vellykket internasjonal konkurranse i kunstløp; Sonja Henie Trophy – med 194 deltagere fra i alt 25 land. 
Og da var det til og med ventelister for å få delta.  
De sportslige resultatene er også noe å virkelig glede seg over i det vi avslutter sesongen og ser frem til en OL-
sesong, der vi for første gang vil ha muligheter til å få med deltagere i alle våre tre is-grener. Det 
resultatmessige vil jeg overlate til sportssjefene å fortelle mer om under de sportslige orienteringene senere, 
men jeg vil understreke at det legges merke til både nasjonalt og internasjonalt at våre utøvere i både 
hurtigløp, kunstløp og kortbane har gjort store fremskritt og markerer seg sterkt internasjonalt.  
 
Det var med stor ydmykhet og til en viss grad også noe frykt at jeg overtok oppgaven som skøytepresident 
etter Rune Gerhardsen for åtte år siden. Mye har skjedd, men fortsatt er det mange oppgaver som skal løses. 
Sammen med en rekke dyktige og ikke minst engasjerte mennesker i hele organisasjonen har vi klart å løfte 
skøytesporten frem både når det gjelder bredde, topp og ikke minst synlighet. Så er det sikker mange som 
tenker at vi kunne gjort enda mer – noe som nok er rett. Men alle skal vite at de som har jobbet med 
skøytesporten i både klubb, krets og forbund, har lagt ned utallige timer for å få til et best mulig resultat for 
våre utøvere. 
 
Ekstra stas var det da å kunne avslutte min siste periode med VM enkeltdistanser på hjemmebane. Et VM som 
ble en suksess både publikumsmessig og resultatmessig. Det ble et VM der vi kunne hylle våre utøvere, og 
samtidig delta i folkefesten både i og utenfor Vikingskipet. Dette er akkurat hva jeg har sett for meg at vi skulle 
få til, og nå er vi i gang. Jeg er helt sikker på at vi sammen skal bidra til mer folkefest i og rundt Vikingskipet i 
årene som kommer. Jeg stiller, om enn ikke som president i Norges Skøyteforbund, men som skøyteentusiast 
og fan av det som jeg fortsatt mener er en av landet nasjonalidretter. 



 
 

 

 

 
Vi kan være stolte av hva vi får til, og ikke minst skal vi være stolte av våre utøvere. De fortjener honnør. Det 
samme gjør trener-teamet og resten av støtteapparatet som sørger for at vi får oppleve disse fantastiske 
prestasjonene. – Og ikke minst administrasjonen. En liten, men svært effektiv og dyktig administrasjon 
 
Jeg er så takknemlig for alt jeg har fått delta i og alle menneskene jeg har fått jobbet med i disse årene. Uten 
den innsatsen som legges ned av alle frivillige hadde det ikke vært mulig for noen å kunne utøve den idretten 
vi alle setter så stor pris på. Det gjelder alle. Både de som sørger for nypreparert is, de som frakter løpere til 
og fra trening, arrangerer løp og steker vafler. Men det gjelder også de som tar i et tak på det administrative, 
både på klubb, krets og forbundsplan. I norsk skøytesport finnes det definitivt ingen idrettspamper. Her 
baseres alt på frivillig arbeide. Det er viktig at dere alle husker på, og gir hverandre ros og oppmuntrende ord 
for. Vi kan gjerne være uenige om veien til målet, men husk at vi alle stort sett har et felles mål, nemlig å gi 
flest mulig, best mulig forutsetninger for å kunne utøve sin idrett slik at de kan bli så gode som mulig på det 
nivået de selv tilstreber. 
Når jeg snakker med utøvere pleier jeg gjerne å si at «De færreste blir verdensmestere. Det er heller ikke 
mange som blir Norgesmestere. Men alle kan ha glede av idretten sin livet ut.» Derfor oppfordrer jeg alle 
utøvere til å fortsette så lenge som mulig, og minner alltid om at det finnes flere måter å ha glede av idretten 
på – også etter en aktiv karriere. De siste åtte årene har gitt mange uforglemmelige sportslige øyeblikk, både 
i EM, VM og OL. Men også andre har gitt minner for livet. Unge og gamle som elsker skøytesporten. Smekkfulle 
arenaer og frivillige som gir alt for å arrangere treninger og konkurranser. Det varmer. 
 
Utfordringer og muligheter 
Men de åtte årene har også gitt utfordringer av ulik karakter og omfang. Økonomi har til enhver tid vært et 
utfordrende område. Det er ikke unikt for vårt forbund, men noe alle særforbund bruker mye tid og krefter 
på. Norges Skøyteforbund har hele tiden hatt en sunn økonomi der sport og aktivitet har vært prioritert. Vi 
har jobbet med å få på plass samarbeidspartnere, noe vi også har lyktes med i en viss grad.  
Men det arbeidet fortsetter – og jeg er helt sikker på at det vil styrkes ytterligere med det samarbeidet vi blant 
annet har med Baardsen sport.  
 
Jeg vil takke for tilliten skøyte-Norge ga meg i åtte sammenhengende år. Det har vært tøft arbeide, men også 
en sann glede. Jeg håper og tror også at jeg har brakt noe positivt inn i ledelsen av Norges Skøyteforbund 
gjennom disse årene som det er verdt å bygge videre på fremover. Vi har fått på plass nok en dyktig 
generalsekretær som er i godt driv med å få synliggjort sporten videre. Vi har fått til en bred satsing også på 
kortbane, der resultatene blir bedre år for år og vi har fått til et enda bedre internasjonalt samarbeide. Så 
gjenstår det flere utfordringer, ikke minst skal det jobbes videre med økonomi og anlegg rundt i Norge. Vi har 
et nasjonalanlegg, der samarbeidsavtale med både departement og kommune må pleies ytterligere for å få til 
nye fantastiske mesterskap. Flere utfordringer rundt TV-sendinger må også nevnes som en av 
problemstillingen vi har jobbet med, og som fortsatt må jobbes med. 
Oppgavene er mange nok, men med glede for sporten, innsatsvilje og ikke minst samarbeid, er jeg sikker på 
at skøytesporten vil blomstre videre.  

c) Hilsningstaler 

President i NIF, Zaineb Al Samarai hilser til Tinget via videolink.  

2. Konstituering 



 
 

 

 

Mona Adolfsen foretok konstitueringen av Tinget. 

Det er 44 stemmeberettigede ved Tingets åpning. 

a) Godkjenning av innkallingen til Tinget 
Godkjenning av innkalling: Tinget var innkalt i henhold til lovens §14, og innkallingen ble enstemmig 
godkjent. 

b) Godkjenning av dagsorden 
Vedtak: Dagsorden slik den var framlagt i justert versjon var i samsvar med lovens §14 og ble enstemmig 
vedtatt med en justering: Rekkefølge endres; punkt 6 byttes med 5.  

c) Godkjenning av forretningsorden 
Vedtak: Enstemmig vedtatt. 

d) Valg av tingets funksjonærer 
• Kjetil Olsen Hagelund ble enstemmig valgt til tingets dirigent.  
• Lise Røsto Jensen (NSF) ble enstemmig valgt til tingets sekretær. 
• Mona Ripsrud og Jonas Bøhmer ble enstemmig valgt til å undertegne protokollen.  
• Laila Thorshaug og Lars Martin Ullereng ble enstemmig valgt til redaksjonskomité. 
• Tellekorps: NSFs administrasjon oppnevnes til tellekorps.  

 
3. Sportslige Orienteringer 

 
Sportsjef Petter Andersen redegjorde for hurtigløp, Sportsjef Regina Jensen kunstløp og landslagstrener og 
koordinator Einar Agdestein kortbane. 

5 Beretninger og regnskap 
 

Generalsekretær Jarle Blindheim innledet med noen nøkkeltall fra foregående periode: 

Det er nedgang i antall lisenser. Det samsvarer ikke med aktivitetstallene som har positiv økning. Basert på 
dette er det grunn til å tro at mange løpere ikke løser lisens.   

TV og media: Viaplay har gått fra 35 til 62,5 timer på TV i perioden (stort sett bak betalingsmur), men kun for 
hurtigløp. Kunstløp og kortbane har ligget på YouTube, eller vært vist uten norsk kommentar. Andre 
medieoppslag for NSF har økt betrakteling. Fra 830 i hele 2023 til 1231 i 2025 (pr.april). 

 

Styrets beretning 

Følgende ble kommentert: 

• VM- bak betalingsmur. 
• Stream- det bør være kommentator eller grafikk på hurtigløp. Vanskelig å følge uten.  
• NM i Kristiansund- hvor var resultatene? NSF bør holde resultatsiden oppdatert under 

eventer eller linke til rett nettside.  
• Det ble arrangert Masters-VM i Stavanger, det burde vært med. 



 
 

 

 

Vedtak: Alle beretninger er godkjent i sin helhet. 

 
Økonomi   
Jarle Blindheim (generalsekretær) gjennomgikk regnskapene for 2023-2024. 

Vedtak: Regnskapet, revisors beretning og kontrollkomiteens beretning for 2023 og 2024 enstemmig 
godkjent. 

7. Lovforslag 

Tinget har 58 stemmeberettigede før votering 

Teknisk kunstløp ba om tingets tilslutning til å behandle et forslag som ikke kom med i årboka.  

Forslag 0 – Forslag fra styret/teknisk komite kunstløp 

§ 29 Startberettigelse og konkurranseregler 

g) Øvrige landsomfattende mesterskap i kunstløp Landsmesterskap i kunstløp for klassene Basic og 
Advanced Novice A og Debs A, samt synkronkunstløp, Mixed age og Advanced Novice, kan arrangeres i 
samme stevne som NM i kunstløp.  

Begrunnelse: 

Debs A har byttet navn til Intermediate Novice og det arrangeres NC for denne klassen, i og med at LM-NM 
er flyttet til desember (pga NIF sine aldersbestemmelser).  

Advanced er lagt til på Novice for å presisere at det er en klasse tilsvarende som den aktuelle Novice-klassen 
i ISU.  

Vedtak: Forslaget er enstemmig vedtatt. 

Forslag 1 – Fra Lovutvalget 

Tillegg i NSFs lov §26 Valgkomite Minst ett medlem som pr 31. desember dette året valget avholdes skal 
være under 26 år. 

Vedtak: Forslaget er enstemmig vedtatt. 

Forslag 2 – Fra NSFs styre 

NSF styre ønsker å fremme et lovforslag som vil gi et tydeligere rolleskille og hindre habilitetsutfordringer. 
Forslaget omhandler § 7 i NSFs lov. 
Forslaget lyder som følge: 

“En person som velges til styret i Norges Skøyteforbund, kan ikke samtidig inneha styreverv eller være leder i 
en krets eller klubb som er underlagt forbundet. Dersom en person med slikt verv i krets eller klubb blir valgt 
til styret i Norges Skøyteforbund, plikter vedkommende å fratre sitt verv i underliggende organisasjonsledd 
før tiltredelse. Det samme gjelder dersom et sittende styremedlem i Norges Skøyteforbund velges til slikt verv 
i krets eller klubb.” 



 
 

 

 

Vedtak: Forslaget er enstemmig vedtatt og implementeres ved valgene i 2027. 

Forslag 3 - Forslag fra styret/teknisk komite kortbane 

§ 29 Startberettigelse og konkurranseregler 

c) Norgesmesterskapene i kortbane  

- NM menn og kvinner senior, sammenlagt  

- NM menn og kvinner, enkeltdistanser  

- NM menn og kvinner junior, sammenlagt  

- NM menn og kvinner junior, enkeltdistanser  

 f) Øvrige landsomfattende mesterskap i kortbane (NY)  

- Landsmesterskap for gutter og jenter, sammenlagt (12-16 år)  

- Landsmesterskap for gutter og jenter, enkeltdistanser (12-16 år)  

Vedtak: Forslaget er enstemmig vedtatt. 

Innspill til Spesielle Bestemmelser 

Innspill 1 fra Hordaland Skøytekrets - hurtigløp 

Fjerne klasseinndeling, og setje opp konkurransen basert på rankingtid. 

Gjeldende regelverk: Spesielle bestemmelser 6 E/ løpsregler fellesstart.    

Alle påmeldte, på tvers av kjønn og klasse, blir satt opp i 3 (eller 4 eller fleire grupper viss det er mange 
påmeldte), der oppdeling berre er basert på PB for 1500 m. Då får alle deltakarar konkurrere med nokon som 
er på tilnærma same nivå. Løparar med svakare PB får konkurrere med sine likeverdige, og løparar med 
sterkare PB får konkurrere med sine likeverdige. Løparane med svakare PB får kjenne på meistring og glede i 
konkurransen, og ikkje kjenne på den, truleg velkjente, følelsen av at dei andre alltid er betre. 

Gruppene bør delast så det er tilnærma like mange deltakarar i alle gruppene. Det bør vere max. 16 deltakar i 
kvar gruppe. Er det fleire enn 3 grupper (altså fleire totalt enn 48 deltakar) blir det fleire grupper som er gruppe 
2. 

• Gruppe 1: Gruppa med svakast PB går 6 rundar (med to innlagte spurtrundar) – slik som reglane no 
er for 12 år. 

• Gruppe 2: Mellom-gruppa (gruppene) går 8 rundar (med 2 innlagte spurtrundar), slik som klasse 13-
14 år gjer i dag. 

• Gruppe 3: Den sterkaste gruppa går 10 rundar (med 2 innlagte spurtrundar), slik som klasse 15-16 år 
gjer i dag.  



 
 

 

 

Gutar kan ha raskare akselerasjon enn jenter, sjølv om dei har same PB på 1500m. Fellesstart handlar om 
taktiske disposisjonar like mykje som fart. For å utlikne dette justerer ein på spurtpoeng på dei innlagte 
spurtane etter følgjande modell.  

Jenter får 1 ekstra spurtpoeng for dei 4 fyrste plassane i kvart spurt.  
1.plass gir 3+1 poeng for ei jente, og 3 poeng for ein gut.  
2.plass gir 3+1 poeng for ei jente og 2 poeng for ein gut.  
3.plass gir 1+1 poeng for jente og 1 poeng for gut.  
4.plass gir 0+1 poeng for jente og 0 poeng for gut. 

Utfordringa med forslaget er at me ikkje kan kåre ein landsmester for kjønn/klasse. Som eit ledd i å få fleire 
til å stå lenger i idretten bør me vere så romslege at me ser forbi det. 

Vedtak: Innspillet oversendes seksjon for hurtigløp. 

Innspill 2 – fra Hordaland Skøytekrets (kunstløp) 

Klassen Artistic skal være kjønnsnøytral, slik at gutter og jenter/menn og kvinner konkurrerer i samme 
klasse. 

Gjeldende bestemmelse: finner man i håndbok kunstløp under klasseinndeling.  Disse klassene er delt i 
artistic jenter, artistic gutter, veteran artistic kvinner og veteran artistic menn. 

Forslag til ny bestemmelse: 

Klassen Artistic er kjønnsnøytral, og løpere av alle kjønn konkurrerer sammen i samme klasse.  Artistic og 
Veteran Artistic blir ny inndeling.  

Vedtak: Hordaland Skøytekrets trekker innspillet da det allerede er implementert i regelverk for kommende 
sesong. 

Innspill 3 – Geithus IL 

Geithus IL foreslår derfor at det fra sesongen 2025/2026 opprettes en egen veteranklasse i NC (30 år og eldre), 
for utøvere som ikke har oppnådd de tidskrav som gjelder for deltakelse i det ordinære stevnet. Det kan åpnes 
for begrensning av antall veteraner dersom mengden deltakere i det ordinære NC overstiger et antall bestemt 
av arrangøren i overenstemmelse med NSF sin hurtigløpsseksjon. Veteranklassen skal ikke ha rangering eller 
premiering, løpene tilbys som ikke-premierte løpstilbud. Der hvor man velger å begrense antall deltakere skal 
«først til mølla» prinsippet gjelde fra den dato det åpnes for påmelding. Betaling for deltakelse skal følge de 
samme satser som for det aktuelle stevnet. 

Geithus IL mener at man ved å tilby veteraner deltakelse i NC vil kunne gi arrangører flere inntekter og den 
store mengden veteranløpere et jevnere og økt, nasjonalt løpstilbud. 

Vedtak: Videresendes til behandling i teknisk komite hurtigløp. 

Innspill 4 – Sør- Fron Idrettslag. 

Forutsigbare og objektive uttakskriterier – begrensning i bruk av fellesstart som utslagsgivende element. 



 
 

 

 

1. Fellesstart skal ikke brukes som primært eller utslagsgivende kriterium ved uttak, med mindre det på 
forhånd er: 

• Tydelig definert hvordan fellesstart vektes opp mot tidsbaserte distanser. 

• Angitt klare objektive grenser for hva som regnes som "jevnt" resultat. 

• Kommunisert minimum fire uker før uttaksstevne. 

2. Tidsbaserte distanser skal vektlegges høyere enn fellesstart ved vurdering av utøvere i individuelle 
uttak. 

3. Skøyteforbundet skal publisere tydelige og målbare uttakskriterier, slik at alle involverte kan forstå 
hvordan rangeringen skjer umiddelbart etter konkurransen. 

4. Ved skjønnsmessige vurderinger skal forbundet offentliggjøre begrunnede redegjørelser, inkludert 
vurdering av eventuelle eksterne forhold (for eksempel uhell i løp). 

5. Revidering av uttakskriteriene skal inkludere høring blant klubber før de fastsettes for kommende 
sesong. 

Vedtak: Forslaget sendes over til uttakskomiteen, som innspill til utformingen av uttakskriteriene for 
kommende sesong. Endelige uttakskriterier skal behandle av styret i NSF, basert på forslag fra 
uttakskomiteen. 

Innspill 5 – Skøytekretsen Midt-Norge. 

Vårt forslag er derfor at det åpnes for følgende praksis fremover: 
Individuelle tider kan publiseres offentlig (og samles i digitale databaser), så lenge det ikke skjer i rangert 
rekkefølge eller med opplysninger om plassering av utøverne. 

Dette innebærer at: 
- Barnas tider (eks. fra løp) kan vises i tilfeldig eller alfabetisk rekkefølge 
- Det skal ikke fremkomme hvem som har “vunnet” eller hvilke plasseringer som gjelder 
- Tidene benyttes som et verktøy for mestring og utvikling, ikke som prestasjonsmål i konkurranse med 
andre. 

Forslaget er innsendt fra en av klubbene i Skøytekretsen Midt-Norge, har vært oppe til behandling på vårt 
nylige Kretsting, og ble enstemmig besluttet videresendt Norges Skøyteforbund. 

Vedtak: Forslagsstiller trekker innspillet da det er i strid med NIFs retningslinjer for Barneidrett. 

Innspill 6 – Falken SK. 

Forslag om etablering av NSF SATSING. 

Sportsklubben Falken ønsker med dette å fremme et offensivt, inkluderende og fremtidsrettet forslag til 
behandling på Skøytetinget: Etablering av en ny plattform for utvikling av løpere «mellom» klubbnivå og 
landslag, som vi foreslår å kalle NSF SATSING. Vårt mål er å bevare og utvikle bredden i toppen – på tvers av 
kjønn, distansepreferanser og alder – og forhindre ytterligere frafall av utøvere som befinner seg i en sårbar 
utviklingsfase. 



 
 

 

 

Et nytt utviklingsløp: «NSF SATSING». 

Vi foreslår å etablere NSF SATSING – en ny satsing som skal: 

• Fange opp utøvere på nivået «mellom» klubb og landslag 

• Være åpen og inkluderende for begge kjønn og alle distansepreferanser 

• Ikke være aldersbegrenset eller eksklusivt rettet mot ungdom 

• Ha en struktur som gir tilgang på kompetanse, samlinger, faglig støtte og samarbeid med landslag og 
Olympiatoppen.  

NSF SATSING bør være «fri» for begrepet «Talent», et begrep som ofte forbindes og er synonymt med unge 
utøvere som gjerne presterer godt veldig tidlig i sin potensielle idrettsperiode. Beviselig så blomstrer mange 
av våre beste utøvere sent, og har målrettet og disiplinert utviklet seg gradvis til et høyt prestasjonsnivå uten 
å bli regnet som "talenter" i tradisjonell forstand. Disse må også løftes og verdsettes, fordi vår neste 
«skøytestjerne» kan like godt befinne seg i denne gruppen. 

Vi foreslår at NSF SATSING deles inn i to sportslige grupper: 

• SPRINT 

• ALLROUND / DISTANSE 

Organisering og økonomi 

Vi ønsker at NSF SATSING skal organiseres under NSFs sportslige ledelse, men i tett samarbeid med klubb og 
krets. NSF skal vise at man ønsker å bidra, og at dette ikke er et rent "forbundsansvar", men en felles nasjonal 
dugnad. Det må etter vår mening bli slutt på at vi bare ser opp på NSF med kritisk blikk der vi forventer at alle 
«midler» skal komme fra de sponsorer som eksisterer eller ikke eksisterer. Krets og klubb må ta ansvar, ikke 
minst økonomisk, dersom vi ønsker å lykkes snarlig med etablering av en slik gruppering som NSF SATSING. 

Eksempel på finansieringsmodell for NSF SATSING: 

• 14 utøvere totalt (7 sprint / 7 allround / distanse), med rettferdig kjønnsfordeling 

• Kostnad per utøver: ca. 50.000 – 70.000 kr 

• Totalkostnad: 700.000 – 980.000 kr 

• Kostnaden deles mellom: 

o Klubb / utøver (med opsjon på sponsorsamarbeid og eksponeringsrettigheter) 

o Krets 

o NSF 

Dette vil gi et meget seriøst, meningsfullt og godt sportslig tilbud – for en moderat totalkostnad for alle ledd. 
Med felles mål; å «bredde vår topp» innen hurtigløp på skøyter i Norge. 

Behov for strukturell endring: Vi må tenke nytt 



 
 

 

 

Vår toppsatsing består i dag av 15 utøvere (11 menn og 4 kvinner). Dette er for få. Med NSF SATSING som en 
slags parallell struktur kan vi doble antallet utøvere med støtte fra NSF, og favne om langt flere utøvere i en 
viktig utviklingsfase enn hva vår landslagsmodell i dag har kapasitet til. 

Vi må også utfordre måten vi tenker internasjonalt nivå på. Per i dag er det få velorganiserte og attraktive 
konkurranser i Europa for seniorer mellom landslagsnivå og verdenscup, utover enkelte Neo World Cup 
konkurranser som arrangeres i tilknytning til Junior World Cup. Vi ber derfor NSF om å ta en aktiv rolle i å: 

Samarbeide med ISU og andre nasjoner for å utvikle en Europa Cup uten aldersbegrensning for å skape mer 
helhetlige og inkluderende utviklingsløp, etter modell fra feks. langrenn og alpint. 

Oppsummering: Handlingsbehov – ikke politisk tautrekking 

Vi har ingen tid å miste – og ingen flere «superløpere» å tape. NSF SATSING kan bli en samlende plattform 
som: 

• Bevarer løpere som ellers ville falt fra 

• Bygger samhold i norsk skøytesport 

• Øker kjønnsbalanse og distansemangfold 

• Viser handlekraft og fremtidstro 

Vi oppfordrer Skøytetinget til å gå inn for forslaget og legge grunnlaget for etablering av NSF SATSING 
allerede kommende sesong. 

Sportsklubben Falken stiller seg fullt bak dette og våre delegater står klare til å presentere våre tanker 
nærmere og diskutere forslaget under årets Skøytetinget på Fornebu. 

Begrunnelse: Vi mister våre «knopper». 

Det er mange årsaker til at utøvere slutter før de har fått ut sitt fulle potensial. Vi ser dessverre altfor ofte at 
løpere som er i en kritisk utviklingsfase – på «knoppstadiet» – faller fra. Et nylig eksempel fra vårt miljø er at 
en av våre mest lovende utøvere i kretsen har valgt å legge skøytene på hylla, og da som 18 åring med et godt 
utgangspunkt for å kunne få mulighet til å «blomstre» i et system som lar våre utøvere få utvikle seg i system 
der det gis muligheter. For skøytesporten er det brutalt og trist å miste løpere uansett alder og ferdighetsnivå, 
og mange av disse avslutter dessverre sin aktive periode grunnet et system som ikke helt evner å fange opp 
og støtte disse utøverne i tide. 

Vår suksess i Trøndelag, særlig innen sprint, viser at det er mulig å ta vare på skøyteløpere og ha system som 
tar høyde for ulik utvikling blant de aktive. Men det krever system, fokus og støtte til ungdommene som 
gradvis må ta sine veivalg og prioriteringer desto eldre man blir, der dessverre vi ser at i alt for stor grad så 
velges skøytene bort til fordel for andre ting som virker mer interessant og trygt. Vi må derfor ta grep nå, og 
sammen etablere et nasjonalt opplegg og system som gjør at vi ikke mister flere av våre lovende skøyteløpere. 
Et system fordi vi har ingen å miste, og et system for å utvikle vår idrett i begge ender - fra rekrutt til topp. 
Men altså i denne sammenheng; for å «bredde vår topp». 

Vedtak: Oversendes NSFs styre for vurdering i sammenheng med ny sportsplan. 



 
 

 

 

 

8. Strategi – og handlingsplan. 

Styret redegjorde for de justeringer de ønsker å gjøre i strategi- og handlingsplanen på fire ulike tema: 

- Livslang idrett 
- Robuste klubber 
- Toppidrett 
- Anlegg 

 
Vedtak: Strategi- og handlingsplanens justeringer er enstemmig godkjent. 

 

9. Presentasjon fra valgkomiteen. 

Valgkomiteen presenterte kandidatene de har innstilt til valg til NSFs styre og de ulike komiteene.  

 

10. En organisasjon for fremtiden. 

Organisasjonsutvalget framla sin rapport som har vurdert kretsens rolle i NSF. Utvalget ble oppnevnt på 
Ringet i 2023.  

Utvalget hadde følgende konklusjon: For å legge til rette for en sterk og effektiv organisering som kan møte 
fremtidens utfordringer, bør særkretsenes rolle i NSF klargjøres og styrkes, med særlig fokus på politisk 
påvirkning og strategisk samarbeid. Kretsstyret bør primært operere som en politisk aktør og talsperson for 
klubbene, samt fungere som NSFs forlengede arm på lokalt nivå og koordinator for samarbeid og deling av 
kompetanse. NSF bør styrke relasjonene til kretsene, sette fokus på opplæring og utvikling av kretsenes 
tillitsvalgte, samt etablere formelle arenaer for samarbeid mellom NSF og kretsene. 

 

11. Sportsplan 

Generalsekretær Jarle Blindheim la fram visjoner om en sportsplan for grenene i NSF. Planen skal være et 
strategisk styringsverktøy for utvikling av idrettslige prestasjoner over tid.  Planen skal definere mål, 
prioriteringer og tiltak for utøverne, trenere og organisasjonen. Planen skal også definerer en retning og 
struktur for treningsarbeid, konkurranser og kompetanse. Sportsplanen i NSF skal være et verktøy for bredde 
og topp. Planene skal inneholde oppdaterte utviklingstrapper for alle nivåer. Kunstløp har utarbeidet en 
versjon av sportsplan på topp, men ikke bredde. Dette arbeidet skal implementeres i nye planer. Det skal 
nedsettes en arbeidsgruppe. Utarbeide et første utkast til presentasjon for Skøytestyret og så skal sendes på 
høring i organisasjonen.  

Innspill fra salen: 

• Viktig å komme med filosofi for planen. 
• Samhold, sosialt. 



 
 

 

 

• Vi må tenke utenfor boksen. Må for eksempel klasseinndeling være så rigid? 
• Kan foreldreinnvolvering få en del i planen? 

 

12. Internasjonalt arbeid 

President Mona Adolfsen redegjorde for Norges internasjonale arbeid og samarbeid med ISU. Pr. i dag er 
Norge representert i ISU med visepresident speed: Tron Espeli og medlem i teknisk komite hurtigløp: Øystein 
Haugen.  

Norge deltar i flere fora: Member Consultation Groupe - 8 nasjoner inkl. Norge, International arrangørgruppe 
- 6 nasjoner - inkl. Norge, internasjonale officials hyppig brukt på øverste nivå i kunstløp og hurtigløp.  

Mona Adolfsen har vært med i Members Consultant group og har lagt fram sine innspill for Council som legger 
fram forslag til ny ISU Constitution i juli.  

ISU- teknisk komite og visepresident kommenterte: Større kalenderendringer er i vente og og størrelsene på 
verdenscupen er for store. Mange nasjoner bruker verdenscupen som rekrutteringsarena- reiser med store 
lag,- ikke alle på så høyt nivå. Vi må ta mer hensyn til å plassere stevner globalt, vi er ikke så sentrert i Europa.  

Det ble også gjort rede for russisk og belarusisk utestengelse fra presidenten. ISU har åpnet opp for å kunne 
delta i kvalifisering stevner før OL. Utøvere har måttet gjennomgå en streng screening for å bli godkjente AIN-
deltager. I kunstløp ble for eksempel kun utøvere i singelgrenene godkjent, ingen fra isdans eller parløp. Norge 
har hele tiden vært tydelige på at vi ønsket fortsatt utestengelse så lenge krigen varer.  

 

13. Langtidsbudsjett 

Generalsekretær Jarle Blindheim la fram forslag til langtidsbudsjett.  

Det kom kommentarer på følgende tema: 

Hvorfor er ikke budsjettet indeksregulert 

Lønn ligger inne i kortbane topp og kunstløp topp, dette viser ikke samme bildet sammenlignet med 
hurtigløp der lønn ligger under administrasjonen.  

Falken SK foreslo følgende endring:  

200.000 settes av i 2026-budsjettet for å starte et prosjekt som skal følge opp innspill nummer 6 fra Falken 
SK. Prosjektet bør også omfatte grenene kunstløp og kortbane. I tillegg må eksterne bidrag søkes.  

Vedtak: Det ble lagt frem et langtidsbudsjett i balanse for neste tingperiode. Det fremkom derimot et forslag 
fra Falken på at det skulle settes av 200.000 ekstra til et talentprosjekt i 2026. Forslaget ble stemt frem av 
tinget med 33 mot 19 stemmer. Deretter ble langtidsbudsjettet vedtatt, inkludert et negativt resultat på 
200.000 i 2026, som resultat av investering i det vedtatte talentprosjektet.   

 
14. Redaksjonskomiteens innstillinger 
Ingen innstillinger fra redaksjonskomiteen. 



 
 

 

 

 
15. Valg ifølge lovene 
Valgkomiteens leder Kari Amble gjorde rede for valgkomiteens innstilling. 

Roald Farestveit fra Bergen Skøyteklubb la fram en alternativ innstilling til NSFs styre. Denne ble oppdatert 
etter en pause da den ikke var ihht. kjønnsfordeling i NSFs lov.  

Det var 55 delegater til stede når valgkomiteens innstilling ble lagt fram, Ved avstemning var det 52 til stede. 
Den opprinnelige innstillingen ble vedtatt med 29 mot 23 stemmer.  

Alternativ innstilling fra Bergen SK: 

NSF styret  Navn   Valget 2025 Valget 2025 
President Nils Einar Aas Aktiv SK Ny 
Visepresident Camilla Gjersem Asker Kunstløpsklubb NY 
Styremedlem bredde- og 
rekrutteringskomiteen 

Sissel Borgen Fana IL NY 

Styremedlem TK-hurtigløp Jan Benny Nyborg Nord- Odal IL NY 
Styremedlem TK-Kunstløp Christine Isachsen Oslo Skøiteklubb Gjenvalg 
Styremedlem TK-kortbane Christian Pedersen Oslo Skøiteklubb Gjenvalg 
Styremedlem Ung 
representant 

Daniel Thuv Eriksen Herkules skøyter NY 

Styremedlem Anna Solberg Trondhjems Skøiteklubb Gjenvalg (NY) 
Varamedlem Styret Helene Myksvoll Bergen Kunstløpklubb Gjenvalg 
Varamedlem bredde- og 
rekrutteringskomiteen 

Øystein Grødum Trondhjems Skøiteklubb NY 

Varamedlem TK-Hurtigløp Renate Jeppsson Nesodden IF NY 
Varamedlem TK- Kunstløp Jemima Rasmuss Asker Kunstløpklubb NY 
Varamedlem TK- Kortbane Stian Bjørge Herkules Skøyter Gjenvalg 
 

Resultat av valgene: 

NSFs styre 2025-2027: 

NSF styret Navn  Klubb Valget 2025 
President Nils Einar Aas Aktiv SK Ny 
Visepresident Camilla Gjersem Asker Kunstløpklubb Ny 
Styremedlem bredde- og 
rekrutteringskomiteen 

Sissel Borgen Fana IL Ny 
(gjenvalg – vara i 
forrige periode) 

Styremedlem TK-hurtigløp Renate Jeppson Nesodden IF Ny 
Styremedlem TK-kunstløp Christine Isaksen Oslo Skøiteklub Gjenvalg 
Styremedlem TK-kortbane Christian Pedersen Oslo Skøiteklub Gjenvalg 
Styremedlem – ung 
representant 

Daniel Thuv Eriksen Herkules Skøyter Ny  



 
 

 

 

Styremedlem Frode Bøhm Stavanger/Sandnes 
Skøyteklubb 

Gjenvalg 

Varamedlem styret Helene Myksvoll Bergen Kunstløpklubb Gjenvalg 
Varamedlem bredde- og 
rekrutteringskomiteen 

Gry Kleven Trondhjems Skøiteklubb Ny 

Varamedlem TK-hurtigløp Øystein Grødum Arendal Skøiteklub Ny 
Varamedlem TK-kunstløp Jemima Rasmuss Asker Kunstløpklubb Ny 
Varamedlem TK-kortbane Stian Bjørge Herkules Skøyter Gjenvalg  

 
Kontrollutvalg 

Kontrollutvalg Navn Klubb Valg 2025-2027 

Leder Ståle Njåtun Asker Skøyteklubb Gjenvalg 

Medlem Lars K. Breckhan Spk. Falken Gjenvalg 

Varamedlem Irene Tanke Oslo Roller Derby Gjenvalg 

 
Lovutvalg 

Lovutvalg Navn Klubb Valg 2025-2027 

Leder Knut Arthur Olsen IF Fram Gjenvalg 

Medlem Bjørg Røsto Jensen Sarpsborg SK Gjenvalg 

Medlem Vibeke Morken Hamar Idrettslag Gjenvalg 

Varamedlem Kyrre Vatn Falken IL Ny  
Appellutvalg 

Appellutvalg Navn Klubb Valg 2025-2027 

Leder Bjørn Hennum Drammens SK Gjenvalg 

Medlem Inger-Lise Persen TSK Gjenvalg 

Varamedlem Kristin Slørdal  Oslo Idrettslag Ny 

Varamedlem Sigrun Mørkeseth Fredrikstad KK Gjenvalg 

Varamedlem Einar Mikalsen Harstad Skøyteklubb Ny 

 



 
 

 

 

Valgkomité 2025-2027 oppnevnt av NSFs styre: 

Leder 

Kari Amble, Bergen Kunstløpklubb 

Medlem 

Frida Turiddotter Berge, Asker KK 

Nils Harald Brattgjerd, Sportsklubben Falken  

Per Erik Martinussen, Oslo Skøiteklub 

Varamedlem 

Gunnar Lødding, Harstad Skøyteklubb 

NSF-styret innstiller Sanksjonsutvalget 

 

 

 

Avslutning  
President Mona Adolfsen takket for åtte år som president og overlot presidentklubba til påtroppende 
president Nils Einar Aas. Adolfsen takket de avtroppende styremedlemmene og hele styret hun har 
samarbeidet med.   
  
President Mona Adolfsen hevet Tinget kl.15:20 
  
Protokollen er ført på grunnlag av publiserte tingdokumenter og notater fra tingforhandlingene. 
 
Oslo, 27.06.25  
 
 
  
 
Protokollfører Lise Røsto Jensen 

       

       

Delegat Jonas Bøhmer     Delegat Mona Ripsrud 

   

         


